
Vragen n.a.v. raadsvoorstel budgetoverheveling 

1. Wat is de verklaring van het college dat er zoveel belangrijke onderdelen van de 
vastgestelde programmabegroting 2018-2021 niet zijn uitgevoerd?

2. Waren er maatregelen voorzien om invulling te geven aan de opdrachten uit de 
programmabegroting? 

3. Welke effecten hebben we in 2018 niet kunnen behalen of welke kansen hebben we 
gemist omdat de maatregelen niet zijn uitgevoerd?

4. Is het realistisch te verwachten dat met deze overheveling uit 2018, in 2019 de 
opgetelde budgetten effectief benut worden voor het beoogde doel? Zijn daar ook al 
concrete plannen voor? 


